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PART NUMBER:
81144

Install Time: 
5-10 MINUTES

Assembly, Installation, Operation 
and  Maintenance Instructions

Hitch Mount Bicycle Carrier Extension

Dealer / Installer:  Provide a copy of these instructions to the end user of this product.  These 
instructions provide important operating and safety information for proper usage of 
this product.  Demonstrate the proper use of the product with the end user.  Have the 
end user demonstrate that they understand the proper use of the product.  

End User: Read and follow all instructions included in this manual. Ask your Dealer / Installer 
for assistance if you do not understand the proper use of the product.  Never remove 
any  decals from the product. Failure to follow these instructions can result in injury 
or death.

WARNING

                                       DO NOT EXCEED Recommended towing limits. SEE VEHICLE’S OWNER’S MANUAL.WARNING

COMPLETE PART LIST
ITEM NO. DESCRIPTION QTY.

1 REFLECTOR 1
2 2 BIKE EXTENSION 1
3 M10 X 1.5 X 70 BOLT 1
4 M10 X 1.5 NUT 1
5 CLAMPING PLATE 1
6 THREADED KNOB 1

TOOLS REQUIRED
17MM WRENCH

SAFETY GLASSES
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Parts Diagram
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1. [If assembling a 4 bike carrier] Mount the 2 bike extension (#2) at the elbow, securing it with an M10 bolt (#3) and an M10 
nut (#4). Remove reflector from mounting elbow if installed.

2. Fasten the clamping plate (# 5) to the mating clamping plate welded to the 2-bike extension (# 2), using the threaded knob 
(# 6). 

3. Snap the reflector (#1) in place at the end of the 2-bike extension (#2). 

The hitch mounted carrier rack extension is now assembled.

ELBOW
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Warranty Terms:
1 Year Limited Warranty: 

Husky Towing Products and Keystone Automotive Operations Inc. make no guarantees or warranties for
products not manufactured by Keystone Automotive Operations Inc. Such products are covered solely
under any applicable warranty of the manufacturer. It is always recommended that the operating
instructions and warranty instructions provided by the manufacturer are followed.

Keystone Automotive Operations Inc. warrants its products to be free from manufacturing and material
defects to the original purchaser for the length of warranty stated above from the date of retail purchase. If
any products are found to have a manufacturing or material defect, the product will be replaced or
repaired at the option of Husky Towing Products and Keystone Automotive Operations Inc. with proof of
purchase by the original purchaser. The original purchaser shall pay all transportation and shipping costs
associated with the return of the defective product and the defective product shall become the property of
Keystone Automotive Operations Inc.

The Warranty applies to Keystone Automotive Operations Inc. products used for individual and
recreational purposes. Commercial usage of the Keystone Automotive Operations Inc. products limits the
warranty to 90-days from date of purchase.

The Warranty applies only to Keystone Automotive Operations Inc. products which are found to be
defective in manufacturing or material. This warranty does not apply to normal wear and tear of the finish
placed on Keystone Automotive Operations Inc. products.

Husky Towing Products and Keystone Automotive Operations Inc. are not responsible for any labor costs
incurred for removal or replacement of the defective product.

Husky Towing Products and Keystone Automotive Operations Inc. are not responsible for repair or
replacement of any product under the limited warranty where the product was improperly installed,
misapplied, altered, abused, neglected, overloaded, misused or damaged as a result of an accident,
including any use of the product not in accordance with all product operating and safety instructions.

Without limiting the generality of the foregoing, Husky Towing Products and Keystone Automotive
Operations Inc. shall under no circumstances be liable for any incidental or consequential loss or damage
whatsoever arising out of, or in any way relating to any such breach of warranty or claimed defect in, or
non-performance of the products. Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or
consequential damages, so the above exclusion or limitation may not apply to you.

This limited warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights that vary from
state to state.
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PARTIE N°
81144

Temps d’installation: 
5-10 MINUTES

Instructions de montage, d’installation, 
d’utilisation et d’entretien  

Extension de support de vélo montée sur attelage

Revendeur / 
Installateur

Fournissez une copie de ces instructions à l'utilisateur final de ce produit.  Ces 
instructions fournissent des informations importantes sur le fonctionnement et la 
sécurité pour une utilisation normale de ce produit.  Expliquez à l'utilisateur final 
comment utiliser correctement le produit.  Assurez-vous que l'utilisateur final a bien 
compris comment utiliser le produit correctement.

Utilisateur final : Lisez et suivez toutes les instructions figurant dans ce manuel.  Demandez l'aide de 
votre revendeur / installateur si vous ne comprenez pas comment utiliser le produit 
correctement.  Ne retirez jamais les autocollants du produit. Le non-respect de ces 
instructions peut entraîner des blessures ou la mort.

AVERTISSEMENT

                                       NE PAS DÉPASSER les limites de remorquage recommandées. VOIR LE MANUEL DU    
             PROPRIÉTAIRE DU VÉHICULE.

AVERTISSEMENT

1

2

5

6

4

3

Schéma des piècesOUTILS REQUIS

CLÉ ET DOUILLE 17mm

LUNETTES DE PROTECTION

Liste complète des pièces
PIÈCE N° Description QTÉ

1 RÉFLECTEUR 1

2 TUBE D’EXTENSION 1

3 M10 X 1,5 X 70 BOULON 1

4 M10 X 1,5 NUT 1

5 PLAQUE DE SERRAGE 
SUPÉRIEURE 1

6 BOUTON FILETÉ 1
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COUDE
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1. [Si vous assemblez un porte-vélo 4] Montez l’extension de vélo 2 (#2) au coude, en la fixant avec un boulon M10 (#3) et un 
écrou M10 (#4). Retirez le réflecteur du coude de montage s’il est installé.

2. Fixez la plaque de serrage (#5) à la plaque de serrage correspondante soudée à l’extension à 2 vélos (#2), à l’aide du 
bouton fileté (#6). 

3. Fixez le réflecteur (#1) en place à la fin de l’extension de vélo 2 (#2). 

L’extension de la crémaillère de support montée sur attelage est maintenant assemblée.
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Conditions de garantie :
Garantie limitée de 1 an : 

Husky Towing Products et Keystone Automotive Operations Inc. n'offrent aucune garantie pour les 
produits qui ne sont pas fabriqués par Keystone Automotive Operations Inc. Ces produits sont couverts 
uniquement par la garantie applicable du fabricant. Il est toujours recommandé de suivre les instructions 
d'utilisation et de garantie fournies par le fabricant.

Keystone Automotive Operations Inc. garantit à l'acheteur d'origine que ses produits sont exempts de 
défauts de fabrication et de matériaux pendant la durée de garantie indiquée ci-dessus, à compter de la 
date d'achat au détail. Si un produit présente un défaut de fabrication ou de matériau, il sera remplacé ou 
réparé au choix de Husky Towing Products et de Keystone Automotive Operations Inc. avec une preuve 
d'achat par l'acheteur d'origine. L'acheteur d'origine doit payer tous les frais de transport et d'expédition 
liés au retour du produit défectueux et le produit défectueux devient la propriété de Keystone Automotive 
Operations Inc.

La garantie s'applique aux produits de Keystone Automotive Operations Inc. utilisés à des fins 
individuelles et récréatives. L'utilisation commerciale des produits de Keystone Automotive Operations 
Inc. limite la garantie à 90 jours à compter de la date d'achat.

La garantie s'applique uniquement aux produits de Keystone Automotive Operations Inc. dont la 
fabrication ou les matériaux sont défectueux. Cette garantie ne s'applique pas à l'usure normale des 
produits finis de Keystone Automotive Operations Inc. 

Husky Towing Products et Keystone Automotive Operations Inc. ne sont pas responsables des frais de 
main-d'œuvre engagés pour le retrait ou le remplacement du produit défectueux. Husky Towing Products 
et Keystone Automotive Operations Inc. ne sont pas responsables de la réparation ou du remplacement 
d'un produit sous garantie limitée lorsque le produit a été mal installé, mal appliqué, modifié, abusé, 
négligé, surchargé, mal utilisé ou endommagé à la suite d'un accident, y compris toute utilisation du 
produit non conforme à toutes les instructions d'utilisation et de sécurité du produit. 

Sans limiter la généralité de ce qui précède, Husky Towing Products et Keystone Automotive Operations 
Inc. ne peuvent en aucun cas être tenus pour responsables de toute perte ou dommage accidentel ou 
consécutif, quel qu'il soit, résultant ou lié de quelque manière que ce soit à une telle violation de la 
garantie ou à un prétendu défaut ou à une non-exécution des produits. Certains États n'autorisent pas 
l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou consécutifs, de sorte que l'exclusion ou la 
limitation ci-dessus peut ne pas s'appliquer à vous. 

Cette garantie limitée vous donne des droits légaux spécifiques, et vous pouvez également disposer 
d'autres droits qui varient d'un état à l'autre.


